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Uprzejmie informuję, że na LVII sesji Rady Miejskiej 16 grudnia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna 

Krakowska zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) Zaapelowała o zwiększenie liczby punktów pomiaru jakości powietrza w Mieście. 

Dodała, że punkty powinny znaleźć się m.in. na terenie osiedli Krzyż i Klikowa. 

2) (…) Proszę Państwa, chodzi o Osiedle Nauczycielskie. Na ten temat rozpisywały 
się media, na ten temat prowadziłam przynajmniej kilka rozmów. Proszę Państwa, 
jak to jest, że przygotowuje się plan zagospodarowania przestrzennego, wydaje 
się zezwolenia na budowę, projektuje się osiedle domów jednorodzinnych, a w tej chwili 
wprowadza się poprawki do zabudowy Osiedla Nauczycielskiego i buduje 
się tam „szeregowce” – oby nie bloki. To jest coś nieprawdopodobnego. Mieszkańcy 
protestują, mówią o naruszeniu struktury zabudowy. Być może powinnam ten wniosek 
skierować do kolejnego Wydziału. Ja rozmawiałam, ale w innej kwestii, z Panią 
Dyrektor Abramowicz. Tym razem ten wniosek być może do niej kieruję i do Pana 
Prezydenta. To jest sytuacja dla mieszkańców nie do przyjęcia, także i z powodu 
zaprojektowanej kilkadziesiąt lat temu tej kanalizacji gospodarki wodno-
kanalizacyjnej. Jeśli się wprowadzi do tej zabudowy nowe „szeregowce” albo - nie daj 
Boże - bloki, to ja się pytam: jak to osiedle będzie funkcjonowało?  

I na prawach dygresji dodam, że mamy kolejną kwestię, trochę zadziwiającą – ja tutaj 
kieruję się doniesieniami medialnymi, być może nie powinnam. Chodzi o ulicę Lotniczą 
i o projektowane tam bardzo duże osiedle. Jeżeliby wierzyć doniesieniom medialnym, 
to pytam: kto tam będzie kupował te tereny przy tych cenach? Ogłoszono przetarg 
nieograniczony i, proszę Państwa, proszę sobie wyobrazić sytuację, że to cudne miejsce, 
bo nie ulega wątpliwości, pod Górą Marcina zostanie zabudowane blokami, 
„szeregowcami”, które (choć sama mieszkam w bloku) rzeczywiście zakłócą całą 
tę piękną przestrzeń naszego Miasta, gdzie projektowane są nowe ścieżki zdrowotne, 
nowe ścieżki rowerowe, a ulica Lotnicza nie pomieści ruchu kołowego przy tak dużym 
natężeniu, bo przecież ci ludzie będą musieli dojeżdżać. Mieszkając tam będą musieli 
po prostu się przemieszczać. 

3) Wyraziła opinię, że w zakresie walki ze smogiem konieczna jest współpraca Miasta 

z Grupą Azoty.  
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